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Jelen voltak: Neszveda P., Börzsönyi A., Szulik M., Gosztola J., Pinke Gy., Méhely T. 
 
Sajnos ezen a klubnapon csak kevesen jelentek meg. Jánosnak gyors gyógyulást kívánunk, lázas 
betegen fekszik otthon. 
 
A klubest elején Péter örömmel újságolta, mostmár biztos, hogy: lesz egy hiper-szuper-mega-giga 

TV-nk!!! Egy LG Nanocell márkájú, 164 cm képátlójú, 4K-s tévét izzadt ki a Faluház a saját 
költségvetéséből, mert az erre indult pályázaton nem nyert a Ház elég pénzmagot. Ma, (16-án) meg 
is rendelte nekünk Sütő Lali. (a ház technikusa) Az igazság az, hogy nem csak a miénk lesz, de 
valószínűleg mi fogjuk a legtöbbet használni. Még ezen a héten lehetséges, hogy megkapjuk, már 
csak a helyére kell majd szerelni. Szóval a következő klubesten már tűélesen fogjuk látni a klubtagok 

szebbnél szebb fotóit és videóit! Hip-hip hurrá!  
 
Ezután Juditka egy csodálatos, misztikus világba vezetett el bennünket, egy egyedülálló videón 
keresztül! „Cinema Mystica univerzum a fény, a hang, a művészet és a mágia otthona. Egy 
érzékszervi utazás, amely különböző média installációkon keresztül vezet” – Szóval nagyon érdekes 

volt!  
 
Mártika ezután elhagyta a klubot a német nemzetiségi táncpróba kedvéért. Sajnos egy időre esik a 
két foglalkozás. 
 
Miután elvarázsoltak a látottak, Péter folytatta a varázslást… 
Talált egy AI videógenerátor programot. Ez a program úgy működik, hogy amit beírsz neki szavakat, 
mondatokat, abból csinál egy rövid videót. Nos, a vezetőnk egyből ki is próbálta, és a Kristály Média 
YT csatornájának borítóképét meganimálta vele kisebb nagyobb sikerrel. (Egyelőre inkább kisebb 

sikerrel. ) Mindenesetre érdekes volt a végeredmény. De azt kijelenthetjük, hogy azért van még 
mit fejleszteni a mesterséges intelligencián. 
 
Péter információkat osztott meg a kiállítás képeinek leszedésével kapcsolatosan, melyre egy hónap 
múlva kerül sor. Probléma lett a képkeretek tárolása erre kért jelentkezőket. 
      
Szomorúan vettük észre, hogy ismét gyorsan elszaladt az idő. 
 
Kis beszélgetés után most korábban hazaindultunk, mivel nem volt több nézni való (se enni, se inni 

való ). Így ez az emlékeztető is igen rövidre sikeredett.  
 
Két kirándulási utat tervezünk. Az egyik Tatára az Öreg tó környékén, a másik Dég-re. Mindkettő jó 

fotótémát kínál.  
Két hét múlva ismét várunk mindenkit szeretettel. Annyit előzetesben, hogy P. Gyuri addigra biztos 
hoz sok képet az utazásukról. Judit is igyekszik előállni egy újabb vidivel. De hozzatok anyagot, hogy 
legyen mit értékelni. 
 
A következő klubnap szeptember 30.-án lesz a szokott helyen a szokott időben. (Jeromos, Médea 

napján!) Remélhetően, már az új, óriási TV-t is használatba vehetjük.  
 

Kívánok szép fényeket, fotózzatok sokat!  
 
Írta: Börzsönyi Attila és Gosztola Judit. 
Össze-vissza szerkesztgette a kettőt, valamint stilizálta, toldozta, foltozta, ide feltöltötte: N. Péter           


